
 

 

 
 

Skriftlike fragen op grûn fan it Reglemint fan Oarder, artikel 44   

 

 

Datum: 29 juny 2017 

 

Underwerp: ynvalideparkearplakken stasjon Bûtenpost 

 

 

Acht kolleezje, 

 

Yn novimber 2014 hat de rie besletten om yn te stimmen mei it riedsútstel werynrjochting 

fan it iepenbier gebiet rûnom it stasjon yn Bûtenpost en te kiezen foar in fierdere útwurking 

fan in spoarbrêge.  Dizze spoarbrêge soe net tagongklik wurde foar rolstoelgebrûkers, 

minsken mei in rollator of jonge âlders mei in bernewein. Ik ha doe mei in stimferklearring 

ynstimt: “It is net te leauwen dat der anno 2014 in brêge komt dy’t net tagongklik is foar 

rolstoel- en rollatorgebrûkers.” Dêrop is tasein dat der mear parkearplakken foar ynvaliden 

komme sille dan no it gefal is. Op dit stuit is der minstens in wike al hielendal net in 

parkearplak foar ynvaliden!  De brêge is in skoft lyn al realisearre mar noch hieltyd net de 

wol taseine parkearplakken foar ynvaliden. 

 

Wy ha de folgjende fragen: 

 

1. Wat is de reden dat de parkearplakken foar ynvaliden by it stasjon yn Bûtenpost noch 

net oanlein binne? 

 

2. Is it kolleezje it mei ús iens dat per omgeande de parkearplakken oanlein wurde moatte? 

 

 

 

FNP Achtkarspelen, 

 

Maaike Dotinga-van der Veen 

 


